



Municipalité du canton de Godmanchester

AVIS PUBLIC ADOPTION DU BUDGET 2022 ET DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATION 2022-2023-2024

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le conseil municipal de Godmanchester tiendra une **séance extraordinaire** lundi le 31 janvier 2022, à **18h30**, afin d'adopter le budget pour l'exercice financier 2022 ainsi que son programme triennal d'immobilisation pour les années 2022-2023-2024;

Les délibérations du conseil et la période de questions, lors de cette séance, porteront exclusivement sur le budget et sur le programme triennal d'immobilisations.

Le présent avis est donné conformément aux dispositions de l'article 956 de la Loi sur le code municipal.

Donné à Godmanchester, ce 20^e jour de janvier deux mille vingt-deux.

La directrice générale,

Elaine Duhème
Greffière-trésorière

PUBLIC NOTICE ADOPTION OF THE 2022 BUDGET AND THE THREE YEAR TRIENNIAL PROGRAM 2022-2023-2024

(In case of discrepancies the French version is the official version)

Public notice is hereby given that Godmanchester council will hold a special meeting on Monday January 31st, 2022 at 6:30 pm to adopt the budget for the fiscal year 2022 as well as its three year triennial program for the years 2022-2023-2024;

The deliberations of the council and the question period during this meeting will focus exclusively on the budget and the three-year triennial program.

This notice is given in accordance with the provisions of article 956 of the law on the municipal code.

Given in Godmanchester, this 20th day of January two thousand and twenty two.

The general director,

Elaine Duhème
Secretary treasurer